
Izjava Benjamina Tomažiča 

Na SIESC-u v Vipavi je plenarni predavatelj prof. Benjamin Tomažič, ki je 

ustanovitelj inštituta Integrum, govoril o spolni vzgoji mladih. O tem, zakaj se mu zdi 

pomembno, da učitelji govorijo o tej temi, je povedal: 

 Zdi se mi pomembno, da naslavljamo te tematike, ker je za mladega odraščajočega 

človeka to ena od stvari, ki mu je zelo pomembna, ki je pereča in ker velikokrat 

danes drugje ne dobijo odgovorov. V  družinah se starši ne počutijo dovolj 

opolnomočene, jih je strah in so nevajeni o tem govoriti, čeprav bi bilo to najbolj 

idealno. In tu smo velikokrat učitelji v vlogi tistih, ki podajajo celostno sliko, pa tudi 

neko pozitivno sporočilo o spolnosti, o telesnosti.  Mladi sicer po odgovore zelo hitro 

zaidejo na splet ali pa družabna omrežja, ki pa niso vedno ustrezen sogovornik. 

Kako lahko mladim, ki so odvisni od telefonov in od vseh informacij na spletu, učitelji 

ali pa starši pomagamo?  Zavedati se moramo, da smo tudi odrasli odvisni od teh 

pripomočkov in virov že zaradi službe. Problem pri mladih je, da velikokrat postanejo 

zasvojeni že v zgodnjih letih in v takšnem primeru je dobro, da poiščemo, če gre za 

zelo težke primere, tudi strokovno pomoč. Najprej pa moramo sami pri sebi preveriti, 

kako mi uporabljamo te naprave, kakšna zgled smo. Potem je pomembno, da 

ustvarjamo okolje, kjer so jasne meje, npr. družinski dogovori staršev in otrok o 

določenih standardih uporabe. Predvsem pa moramo biti v stiku s tem, kaj je tisto, 

kar mlad človek čuti, kaj s svojimi čustvi išče, hoče. Ne da to potem išče le na spletu, 

ampak v resničnem življenju.  
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